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RG.0012.6.2015 

 

 

Protokół Nr 6/15 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 20 maja 2015 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1). Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2). Przyjęcie porządku obrad. 

3). Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4). Rozpatrzenie sprawozdań z wykonania budżetu za 2014 rok i wniosku o udzielenie 

absolutorium dla Wójta Gminy. 

5). Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

6). Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 900 a zakończyła o 1015. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bolesław Puka, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( na 5 Członków 

Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka  przedstawił proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. III. 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 

Radomyśl nad Sanem za 2014 rok jak również sprawozdanie finansowe za ubiegły rok. 

Komisja Rewizyjna rozpatrzyła również informację o stanie mienia gminy Radomyśl 

nad Sanem. 

Skarbnik Gminy poinformowała także o pozytywnej opinii  Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie odnośnie przedłożonego przez Wójta Gminy 

sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gminy za 2014r.  

Uchwała RIO Nr XIV/66/2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Rzeszowie z dnia  31 marca 2015 roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Radny Jacek Pamuła zwrócił się o wyjaśnienie kwestii przychodu dla gminy z działki 

położonej w Rzeczycy Okrągłej w zakresie obrotu mieniem komunalnym gminy. 

Zapytał czego przychód dotyczył i o jaką to nieruchomość chodzi. 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska udzieliła odpowiedzi na zgłoszoną kwestię, 

wyjaśniając sprawę i przedstawiając załącznik mapowy.  

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka  powiedział, że w planie wydatków 

budżetowych ubiegłego roku była zapisana kwota na budowę sieci kanalizacyjnej. 

Zapytał czy coś zrealizowano  w tym temacie. 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska odpowiedziała, że środki finansowe były 

przeznaczone tylko na projektowanie, aby być przygotowanym w przypadku pojawienia 

się możliwości aplikowania o środki zewnętrzne. 

Radny Jacek Pamuła wyraził zdanie, że należałoby opracować program dotyczący 

gospodarki ściekowej w zakresie budowy czy to sieci kanalizacyjnej bądź 

przydomowych oczyszczalni ścieków w poszczególnych miejscowościach gminy. 

Program należy opracować i w miarę możliwości realizować. Będzie wskazany  dla 

pozyskiwania środków zewnętrznych. 

Radny Jerzy Gorczyca zapytał ile wynosi zadłużenie gminy? 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że zadłużenie wynosi 48 % i w ostatnim czasie 

obniżyło się znacznie ze względu na brak zaciąganych kredytów i pożyczek w ubiegłym 

roku. 

Komisja Rewizyjna zwróciła uwagę na problem finansowania oświaty tj. wzrastające z 

roku na rok dopłacanie  z budżetu gminy na bieżące funkcjonowanie szkół. 

  

Komisja przystąpiła do głosowania w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Rady Gminy 

o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Radomyśl nad Sanem z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Radomyśl nad Sanem za 2014 rok. 

W głosowaniu wzięło udział 5 Członków Komisji. Za wnioskiem udzieleniem 

absolutorium głosowało  5 radnych – jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Spraw bieżących, wolnych wniosków i zapytań nie było. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 

   

            Przewodniczący Komisji 

 

                            Bolesław Puka 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 

Piotr Chodur 
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